
Tordas Község Polgármestere
2463. Tordas, Szabadság út 87.
Tel.(fax): 22-467-502, 467-655

Meghívó

Értesítem, hogy képviselőtestületünk 2001. február I3-án (kedd) IS órakor tartja ülését.

Az ülés helye: Községháza

Napirend:

1.1 Költségvetés és terv 2001. évi meghatározása.
Előadó: Farkas János polgármester

2.1 Bejelentések, javaslatok,

melynek tárgyalásához meghivom.

Kérem a testületi ülésen való feltétlen megjelenését.

T o r d a s, 2001. február 5.

~~~~
Farkas János
Polgármester



Jelenléti ív

a 2001. év február 13. napján
megtartott képviselőtestületi ülésről

rt;

1.1 Botta Zsoltné

2.1 Citka János

3.1 Derecskei János

4.1 Farkas János

5.1 Fábián Jánosné

6.1 Kunsági László

7.1 Rácz József

8.1 Dr. Rákosi Miklós

9.1 Vasvári Pál

10.1 Zéman Géza

11.1 Márki Ferenc jegyző

Meghívottak:

~i'~..............~.( .
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Jegyzőkönyv

Készült: Tordas Község Képviselőtestületének 2001. február B-án megtartott üléséről.

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal

Jelen vannak: Botta Zsoltné, Cifra János, Derecskei János, Farkas János, Fábián Jánosné,
Kunsági László, Dr. Rákosi Miklós. Rácz József, Vasvári Pál, Zéman Géza
képviselők,

MárkiFerencjegyző

Tóth Zoltánné pü. Előadó

Farkas János polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes
javaslatot tesz a napirendekre.

Napirend:

1.1 A Költségvetési és terv 2001. évi tervezete.
Előadó: Farkas János polgármester

2.1 Bejelentések, javaslatok

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestület egyhangúan elfogadta.

I. Napirend tárgyalása

1.1 A 200 I évi költségvetés és terv tervezete

A tervezet mellékelve.

Hozzászólások:

Farkas János polgármester szóbeli kiegészítésként elmondja, hogy a költségvetés tervezete a
testület által elfogadott módosításokkal, ajánlásokkal átdolgozásra került. Ez az átdolgozott
anyag képezi a mai előteIjesztés anyagát is. Kéri a testület tagjainak véleményét, ha újabb
módosító indítvány nincs, a rendelet tervezet elfogadását.

Márki Ferenc jegyző tájékoztatta a testület tagjait, hogy a meg nem állapított képviselői

tiszteletdíj felajánlásáról nem lehet szó. Ha a tiszteletdíj megállapításra kerül, minden
képviselő a felvett díját olyan célra ajánlja fel, amelyre akaIja. Ez a forma azonban igen
költséges, mert a tervezett, 3,5 millió forint terhei is jelentős pénzt visz el a költségvetésből.

Másik megoldás, hogy a jelenleg is tartalékként szereplő összeget képviselői fejlesztési alap
eimén tartalékolja a testület, és később a konkrét célok ismeretében dönt annak elosztásáról.
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Citka János lemond a tiszteletdíjról, mert ehhez joga van, mint ahogy ahhoz is, hogy a
képviselői tiszteletdíját milyen célra ajánlja fel. Megértve a jegyző tájékoztatóját, egyetért a
tartalékolt összeg képvíselői alap elnevezésével, amelyről a testület tagjai dönthetnek.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag (10 igen szavazattal) megalkotta
az 112001. (II. 14.) sz. rendeletét a 2001. évi pénzügyi terv és költségvetésről.

Napirend után

Bejelentések, javaslatok

1./ Vezetőkbejelentései

Farkas János polgármester tájékoztatta a testületet a csatornahálózat építés tervezési
munkálatokról. A vízjogi engedély kiadásával a négy település szennyvíz csatorna és tisztító
tervezése olyan stádiumba ért, amely alapján az állami céltámogatásra elkészíthető és
benyújtható a pályázat. A négy település legutóbbi ülésén döntés született arról, hogy
pályázatot nyújtunk be a VICE alapra.
Döntöttünk arról is, hogy a lebonyolító eddigi munkájára figyelemmel a bonyolítói díjat 1,5
%-ról 0,8 %-ra csökkentjük.
A VICE pályázat benyújtásához szükséges a testület döntése a saját erő biztosításáról.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag (10 Igen szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:

7/2001. (II. 13.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete megerősíti a
pályázatunkban szereplő "Ráckeresztúr és térsége
(Ráckeresztúr, Martonvásár, Tordas és Gyúró
települések) szennyvízelvezetése és közös
szennyvíztisztítása" nettó 526.914 eFt összköltségü,
(Cél, KAC és VICE támogatással megvalósuló)
kistérségi környezetvédelmi beruházásunk
megvalósításának szándékát és egyben kijelentjük,
hogy a megépítéshez szükséges 73.768 eFt saját
forrást a következő bontásban (2001 évre 22130 eFt,
2002 évre 36884 eFt, 2003 évre 14754 eFt) lakossági
társulati hitelből és önkonnányzati költségvetésből

biztosítjuk.

2./ Képviselőkbejelentései

Citka János nagyon jó volna ha nem csak Gárdonyban, hanem Martonvásáron IS lenne
okmányiroda.
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Kunsági László alpolgánnester elmondja, hogy a művészeti iskola társulási ülésén elfogadták
az iskola 2001 évi költségvetését, módosították a SZMSZ-t.
Szó volt egyes felepülésekről Martonvásárra járó fanulókról, akik miatt az érintett
önkormányzatok plussz pénzt fizetnek. E téma körűl igen nagy viták alakultak ki. Jó volna
tudni, hogy a tordasi gyerekek konkrétan milyen számban vesznek részt a
művészetoktatásban.

Fábián Jánosné ismerteti a Socrates Comenius programot, amelyben a tordasi iskola pályázni
kíván a szlovén testvér település iskolájával és harmadikként egy finn iskolával. Mindegyik
iskola a környezetvédelmet választotta témájául, mely program három éven keresztül
folytatódna.

Derecskei János elmondja, hogy az óvoda udvaron három autó is áll. Ezek az autók a
doktornő autói. Felháborítónak tartja, hogy az autóval elfoglalja az óvoda udvart, ott
balesetveszélyt okoz, szennyezi az aszfaltot.
Ezért is szükséges az egészségház felépítése. Eltűnik az orvosi rendelő az épületből, a
doktornő saját házat épít, így az óvoda birtokba veheti az egész házat és csak ő használhatja
azt a kís udvart is. Az óvoda nem is olyan soká történő bővítése csak így lehet megoldott.

Több bejelentés nem volt a polgánnester az ülést befejezettnek nyilvánította.

Kmf.

jegyző

\~osV
polgánnester


